
 
Verslag bestuursvergadering Vizsla Vereniging van woensdag 28 februari 2024 
 
Aanwezig: Jeroen (voorzi0er), Michael, Nanna, Albert, Herman, Sjir, Harry (verslag). 
 
1. Opening door de voorzi0er. 
 
2. Mededelingen. 
Harry meldt dat de vergadering van 27-3 gehouden wordt in Nieuw Salem. Zowel Michael als Nanna 
zullen dan niet aanwezig kunnen zijn. 
 
3. Ingekomen en doorgestuurde stukken.  
- Een van de leden heeft op faceboek een melding gemaakt van een training voor Vizsla’s. Binnen 
het bestuur wordt discussie gevoerd of dit een commerciele activiteit is (die dan niet op onze 
faceboekpagaina geplaatst hoort te worden) of dat het betreffende lid een activiteit wil uitvoeren, 
zonder winstbejag, en juist een aanvulling is op de verenigingsactiviteiten. We constateren dat de 
activiteit wel degelijk een aanvulling op “onze” activiteiten is, geen commercieel oogpunt heeft, 
maar niet onder de varantwoordelijkheid van de vereniging wordt georganiseerd (hierover hebben 
we binnen de vereniging geen afspraken geformuleerd). Met andere woorden we staan hier 
positief in, maar nemen geen verantwoordelijkheid. Herman zal dit met het betreffende lid 
telefonisch kortsluiten. 
- Harry (secretaris) stuurt regelmatig stukken door die bij hem binnenkomen. Deze stukken gaan 
alleen naar het bestuur. Indien deze ook belangrijk zijn voor commissieleden, dan stuurt het 
verantwoordelijke bestuurslid deze weer door naar zijn/haar achterban. 
- Harry heeft het ledenaantal en de namen van de bestuursleden doorgegeven aan de RvB. 
 
4. Verslag bestuur 30-1-24 
Naar aanleiding van het verslag: 
- Helaas is er op 28 feb, jl. vanuit de vereniging geen afgevaardigde geweest bij de voorlich[ngsavond 
van ORWEJA. Dit is spij[g omdat daar wel afspraken over zijn gemaakt. Hierover wordt pi\g 
gediscussieerd i.v.m. het belang van het nakomen van gemaakte afspraken. Communica[e is en blji^ 
een belangrijk onderwerp. 
- Het lid dat ontevreden was over melding van de presta[es van haar hond [jdens de Europacup is 
inmiddels op de hoogte gebracht van deze misser. Michael: “Op de website zal dit binnenkort worden 
rechtgezet”.  
- het verslag van de bestuursvergadering bevat regelma[g namen van leden. Dat is niet de bedoeling. 
Harry zal daar scherper op zijn. Er wordt ook besloten om de complete verslagen op de website te 
plaatsen (zoals nu al gebeurt) en niet alleen een besluitenlijst. 
Het verslag wordt goedgekeurd, mits namen van leden worden verwijderd, en kan op de website 
worden geplaatst. Ac[e Harry. 
 
Afsprakenlijst 30-1-24: 
Nanna:  

- gee^ aan dat zij zowel de begro[ng van de KCM als het ingevulde format VFR hee^ gemaild. 
Beide documenten zijn echter niet ontvangen. Nanna zal dit alsnog/nogmaals mailen. 

- de opzet voor het nieuwe VFR zal door Nanna naar de bestuursleden worden gemaild. 
Daarbij dient te worden opgemerkt dat het bestuur dergelijke documenten formeel voorlegd 
aan de leden. De commissie wordt door het bestuur gezien als de experts op dit gebied en 
verdienen dan ook alle lof voor het werk dat hiervoor is verzet. Daar mag geen verwarring 
over ontstaan. 

 
 



 
Michael:  

- op 8 maart komen de werkgroepleden bij elkaar voor de uitwerking van de selec[ecriteria.  
Uiterlijk 15 maart wordt het voorstel gemaild naar het bestuur, om bij de volgende 
vergadering te bespreken. 

- er komt defini[ef geen evalua[egesprek over de Europacup. De geplaatste opmerkingen 
werden gemaakt op basis van emo[es in de hi0e van de strijd. 

Sjir: 
- hee^ contact gehad over de Vizsladag in Pu0en. Dit kan daar toch niet plaatsvinden. 
Albert: 
- lid is gevraagd een stukje over voeding aan te leveren. 
- vraagt zich af wat de meerwaarde/nut is van een tegenbericht, in de vorm van een smiley, na 

het lezen van de nieuwsbrief. Volgende vergadering komt dit terug. 
Herman: 
- v.w.b. de JBT wordt besloten om alleen de geslaagde honden te vermelden. 

Omdat het gaat om een reglement, worden de aanpassingen voorgelegd aan de ALV 
Harry:  
- lid op de hoogte gebracht van uitslag discussie oogonderzoek o.a. n.a.v. advies RvB. 
- format fokreglement naar RvB; niet ontvangen, dus ook niet kunnen opsturen. 
Jeroen:  
- contact leggen met de andere vereniging om te bespreken in hoeverre we de fokreglementen 

van beide verenigingen kunnen laten overeenkomen. Niet kunnen doen omdat het format 
niet is ontvangen. 

     
5. Rondje langs de velden. 
Nanna (Fokkerij en gezondheid, Exterieur): 

- begro[ng KCM en VFR in RvB-format komt eraan. 
- casus: lid laat reu dekken met teeie van de andere vereniging zonder daar een aanvraag voor 

te hebben ingediend bij ons. De commissie fokkerij vraagt wat het standpunt hierin is van het 
bestuur. Ons VFR is daar onvoldoende duidelijk in. Ook een dekking met een buitenlandse 
teef wordt in het regelement niet genoemd. Jeroen stelt voor om de casus eerst nogmaals 
samen met Nanna te bespreken. Nanna zal de casus op papier uitwerken. 

- tekst KCM naar Albert i.v.m. de Varia (voor 15 maart). 
Michael:  

- 23 aangemelde deelnemers voor introduc[edagen Veldwerk. 
- Jeugdwedstrijd: 20 inschrijvingen voor 12 plekken. 

(Albert merkt op dat er nog weinig deelnemers betaald hebben). 
Herman (Apporteer en zweetwerk): 

- hee^ voldoende feedback ontvangen op het reglement JBT. Komt volgende vergadering met 
een aangepaste versie (NB JBT is geen wedstrijd). 

- Organiseert een SJP oefendag. Wanneer wordt nog bekeken (begin mei?). 
- Tekst oefendag naar Albert i.v.m. de Varia (voor 15 maart). 

Sjir (evenementen): 
- vizsladag wordt 16 juni op de Waltakke. Harry zorgt dat dit in de agenda wordt gezet. 
- er komt spoedig een bijeenkomst over de organisa[e van de vizslawandelingen. Daar wordt 

besproken wie wat gaat doen. Er is hoop om nog een wandeling in Q1 te organiseren. 
- Tekst vizsladag naar Albert i.v.m. de Varia (voor 15 maart). 

Albert (Financiën en media): 
- hee^ een nieuwe versie van het resultaten 2023 en begro[ng 2024 verzonden. Jeroen 

constateert een kleine misser hierin. Albert past aan. 
- Hee^ een afspraak staan met de webmaster over meer zelfstandig kunnen aanpassen aan de 

website. Het voorstel hierover volgt. 



 
 
Jeroen: 

- hee^ een visie op de communica[e uitgewerkt, als aanvulling op het eerder door Albert 
opgestelde stuk. Doel hiervan is het geven van meer duidelijkheid. In dit schrijven staat o.a. 
dat verslagen van ac[viteiten 5 werkdagen na de ac[viteit worden ingediend. Dit vinden de 
betrokken bestuursleden niet realiseerbaar. Besloten wordt om dit op 10 werkdagen te 
ze0en. Jeroen past het stuk aan en stuurt het door naar Harry. 

- hee^ ook een stuk geschreven over deelname aan evenementen, waarin de volgorde van 
deelname staat uitgewerkt. De laatste zin in dit stuk blijkt verwarrend en wordt verwijderd. 
Als mensen inschrijven voor een evenement zal er verwezen worden naar dit document. 

- ZooEasy: de inrich[ng is gemaakt, alle importen zijn gedaan. Volgende week een afspraak 
met Judith Greve; zij zal zelfstandig aan het werk kunnen met dit programma. 
 

6. Jaarprijzen: 
- Albert Vraagt aan Herman of hij zijn plek wil innemen. Herman gaat akkoord. 
- Nanna zet de aanmeldingen op papier. 
- V.w.b. de jeugd; alle resultaten van het 2e jaar tellen mee. 
- Jeroen en Herman hebben nog contact over tekst. 

 
7. Rondvraag: 
- Harry: binnenkort 1 jaar als dit bestuur. Terugblik afgelopen jaar. Wat hebben we bereikt, wat ging 
goed, wat kan beter. Vooruitblik voor komend jaar met het beleidsplan “bij de hand”. Bestuur gaat 
akkoord. 
- Albert: maken we al gebruikt van de aangeboden (veldwerk-)velden in het noorden van het land? 
Herman zal dit oppakken. Michael: Er komt een veldwerk oefendag in het najaar op deze loca[e 
-Jeroen vraagt naar het verslag van het fokkersoverleg. Nanna zal dit publiceren. 
- Harry benadrukt nog het aanleveren van teksten voor de Varia i.v.m. de alv-jaarverslag. 
 
Afsprakenlijst 28-2 
Nanna: 

- opsturen: begro[ng KCM, ingevulde format VFR, opzet voor het nieuwe VFR 
- casus dekking op papier uitwerken en bespreken met jeroen. 
- tekst KCM naar Albert i.v.m. de Varia (voor 15 maart). 
- opstellen lijst aanmeldingen jaarprijzen. 
- Verslag fokkersoverleg 

Michael: op 8 maart komen de werkgroepleden bij elkaar voor de uitwerking van de selec[ecriteria.  
- Uiterlijk 15 maart voorstel selec[ecriteria mailen. 
- Tekst Varia naar Albert voor 15 maart 

Herman: 
- aangepaste versie reglement JBT.  
- Organiseert een SJP oefendag. 
- Tekst oefendag naar Albert i.v.m. de Varia (voor 15 maart). 

Albert: 
- Nieuwe versie resultaten 2023 en begro[ng 2024 verzonden.  
- Het voorstel beheer website.  
- smiley, na het lezen van de nieuwsbrief.  
- Voorstel webbeheer. 
-  

Jeroen: 
- Aangepaste versie visie op de communica[e uitgewerkt naar Harry. 

 



Harry: 
- Verslag op website. 
- Vizsladag 16 juni op agenda laten plaatsen. 
- Op de agenda volgende vergadering: selec[ecriteria veldwerk, reglement JBT, smiley 

nieuwsbrief, voorstel webbeheer, begro[ng KCM, ingevulde format VFR, opzet voor het 
nieuwe VFR, oreganisa[e wandelingen. 

 
 
 
Besluitenlijst 28-2 

1. Bestuursverslagen komen compleet op de website. 
2. Er komt geen evalua[egesprek over de Europacup.  
3. Vizsladag is op 16 juni op de Waltakke 
4. Als men inschrij^ voor een evenement dan al er verwezen worden naar het document 

“inschrijving voor evenementen” . 
5. Na 1 jaar huidige bestuur gaan we terugblikken en vooruit kijken.erugblik afgelopen jaar. 

Besluitenlijst 29-11-23 
1. Nanna wordt bestuurslid Fokkerij en gezondheid. 
2. Vrijwilligers ontvangen een cadeaubon 

Besluitenlijst 1-11-23 
1. Keuren nakomelingen vervalt. 
2. Overleg bestuur om en om fysiek-digitaal 
3. Ruben wordt voorgedragen om scholing te volgen tot keurmeester veldwerk 
4. Het aantal Varia’s wordt teruggebracht tot 3 
5. Nieuwsbrief langs mediagroep 
6. Het invoerings- en beleidsplan kan naar de leden 
7. De aanhanger van de vereniging kan worden aangepast door John van Essen en kan worden 

gestald in Markelo. 
Besluitenlijst 27-9-23 

1. Er is 350 euro beschikbaar voor Onderzoek Paul Mandigers 
2. Posi[eve inten[e organisa[e Europacup 2025 

Besluitenlijst 26-7-23 
1. Samenstelling deelnemers Europacup 2023 

Besluitenlijst 5-7-23 
1. Akkoord met Reglement vrijwilligers 
2. Akkoord met lijst deelnemers wedstrijden 
3. Volgend KCM: 2-6-24 

 
Verzameling agendapunten ALV: 
Furnischingstest 
Schorsing lid 
Begro[ng 2024 
Jaarverslag 2023 
Vesrslag BALV 
 

Punten onder de deurmat: 
Mensen langer vasthouden op KCM 
 

 


